
 

 

Bestyrelsesmødereferat 

Placering: Varde Golfklub, Gellerupvej 111B, Varde 

Dato: 15. august 2023 

Tidspunkt: Kl. 7.00 

Deltagere: Peter Tangaa, Jacob Tranberg, Dan Larsen, Kai Olsen, Kurt Rotbøl, Svend Pedersen, 

Jeppe Baldersbæk, Aage Siig Christensen, Ove Blom Hansen, Michael Hagen, Brian 

Blom og Rie Duus 

Afbud: Jens Sandal 

  

Dagsorden: 

1. Orientering fra forretningsudvalget 

2. Players 1st 

3. Næste møde 

 

1. Orientering fra forretningsudvalget 

Dan informerede om situationen vedr. opsigelse fra restauranten og kommenterede artiklen i JV. 

Dan er i dialog med en ny – han tror måske vi skal ”putte” penge i det, for at få nogen til at 
forpagte restauranten. Der er enighed om at priserne skal ned i cafe niveau. 
 
Brian Blom foreslog at klubben lavede fritspilsordning for juniorer – Dan tager det med til DGU 
med forespørgsel om de vil betale for det. 
 
Det blev vedtaget at rengøringen også gør rent i juniorhuset hver weekend, når de er på 
greenkeepergården. 
 
Kasper Guldager har meldt sig interesseret i posten som kasserer når Kurt går af til 
generalforsamlingen 
 
 
2. Players 1st 

Alle havde set på resultater på Players 1st og alle kom til orde med deres input 

Restaurant – men eftersom restauratøren har opsagt forpagtningen, så valgte man ikke at have 

fokus her, eftersom der jo ikke kan gøres noget ved det nu. Der sendes en forespørgsel ud i 

nyhedsbrevet, hvor medlemmer kan melde ind med ønsker til menukort. På den måde kan vi 

forventningsafstemme med evt. nye forpagtere. 
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Par3 banen – begyndere går udenom hul 1. Forlag om at jævne søen og lave flere indspilgreen 

Der skal informeres om, at når klokken lyder på Par3, så skal man tage hensyn til dem som spiller 

banen – denne info til de spillere som kun chipper 

Udslagsområdet træner til opdatering. Måske det var en ide at lave info om, at man kan slå 

driverslag i skuret, hvis man vil slå fra måtter, så der ikke ryger så mange bolde ned på 

greenkeepergården. 

 

Klublivet skal gøres bedre – der foreslås flere aktiviteter, som f.eks. julebanko – helseaften, 

julefrokost m.v. Medlemmerne skal involveres ved at komme med tilsagn og ønsker, så man har 

noget at arbejde ud fra.  

Bestyrelsen skal blive bedre til at kommunikere med medlemmerne. Tidligere aftalt at Jacob 

laver videopræsentationer af hvert bestyrelsesmedlem, så det bliver et mere ”personligt” 

kendskab.  

Der blev snakket udvidelse af terrassen ved lobbyen og modernisering af terrassen mod P-pladsen. 

Der vil blive arbejdet videre med det – der skal også være noget økonomi i det. 

 

3. Næste møde 

 Næste møde afholdes den 19. september kl. 18.30 som et onlinemøde 

 

 

Referent: Rie Duus 07.09.2023 


